
Bestyrelsesmøde Hvidovre Bordtennis 1/6-2023 - kl. 18.00 - 20.00.

Tilstede: Victor, Nils, Lars, Mariette, Torben, Vanda, Marianne
Afbud: Kim
Referent: Victor
Referent næste møde: Kim

Dagsorden.
Nyt fra formanden

- Lars deltager ved årsmødet på lørdag og repræsenterer Hvidovre. Vi støtter
Hvidovres kandidat i form af Frederik Gjern.

- Hvidovre Kommune vil gerne komme og lykønske vores damehold med
Danmarksmesterskabet. Vi håber det kan ske tirsdag.

Nyt fra kassereren
- Vi underskriver vedtægter, generelforsamlings referat, så de kan uploades til

kommunen.
- Vi har fået 50000,- i medlemstilskud.

Nyt fra Elite:

- Vi vandt dm i dame ligaen
- DT hold er færdige
- Vi har etableret et samarbejde mellem Virum
- 3 div rykkede dog kan de ikke grundet 2 div ikke rykkede op
- Vi har tilgang på 3 div.
- Vi har samme kerne på 2 div.
-

Nyt fra Ungdom:

- Fyldte hold på ungdom
- Stor tilgang
- Der bliver etableret et forældreudvalg
- Der bliver søgt materialer igennem dgi
- Mads har god kontakt med kommunens sfo'er
- Der er stor tilfredshed med klubbens ungdomstrænere.
- Drenge ligaen vandt guld
- Den røde tråd mellem ungdom og elite, samhørigheden bliver bedre og bedre.
- Ungdom holder lejr i uge 32 i dagtimerne. Derfor ingen træning for Bat60 og

Veteraner i denne uge.

Nyt fra Senior:
- Vanda og Mads har i samarbejde etableret senior træning på benene. Der har været

to lørdags træninger indtil videre. Det har været en stor succes.
- Friheden er lukket i juli måned. Centeret er i udgangspunktet åben frem til kl. 15.00.
- Vi er 16 aktive Bat60 medlemmer nu. Et luksus problem, da pladsen begynder at

være trang.



Årshjulet (herunder haltider):
- Sponsorpuljen drøftes. Vi skal lave midtvejsevaluering senest d. 1. juli 2023. Nils og

Victor finder en dato og laver den.
- Planlægning af træning næste sæson. Victor står for at fastsætte trænerteam og

træningstider.

Eventuelt hold

Andre punkter:

Tilskud veteran fra sidst
- Veteranerne har holdt deres traditionelle venskabskamp med Ballerup. De ønsker at

få dækket udgifterne til frokost. Bestyrelsen bevilger 1100,- til arrangementet.

Køreplan arrangementer så flere kan arrangere
- Hvis vi skal have flere til at involvere sig ift. at arrangere arrangementer mm. i de

forskellige afdelinger, skal vi måske have en "skabelon" til hvad der skal til for at
afvikle et arrangement. Vi synes det er en god idé og bringer det videre, når vi
forhåbentlig skal have et nyt bestyrelses seminar.

Opfølgning bestyrelsesdag
- Punkter til dagsordenen denne dag.

- Køreplan til arrangementer
- Økonomi til ekstra arrangementer på tværs af afdelinger
- Klubtur (evt. Sisu)
- Differentieret medlemskaber.
- Opdatering af hjemmeside

Eventuelt:
- Proceduren med kampbolde er gået godt. Der er også bolde til næste sæson.
- Næste DMA Cup afholdes d. 2.-3. September 2023.
- Stativ til papir i klublokalet. Skal hænges op. Vanda spørger en forældre.
- Torben skal have adgang til Hvidovre Bestyrelses drevet. Nils sørger for det.
- Mariette udsender mail til senior medlemmer ift. holdturnering 2023/2024. Ønske om

niveau, medspillere og spilledag.
- Bakketur. Marianne laver en afstemning, så alle seniorer fra både senior- og elite

afdelingen har medindflydelse.

Upload andre dokumenter



Dato for nyt møde: 16/8-23


